



**2020-2021 FLEX ROUND ONE REGISTRATION F O R M INSTRUCTIONS**  
available in English, [Romanian](#) and [Russian](#)

Carefully read these instructions before you begin to fill out the form. You will not be able to correct any mistakes once the information has been submitted. Use official information as indicated in your passport, national ID (buletin) or birth certificate to complete the form and register for the FLEX competition. After you complete the form correctly, you will read about your particular date and place of the Round One testing. Please mark in your personal calendar to arrive on time and beware that you can participate in the competition only once per year at a single testing center.

Please check our website [www.americancouncils.md](http://www.americancouncils.md) after (dates will be announced in August 2019), to confirm the testing location and time in case there might be changes. Looking forward to seeing you at the testing center and good luck!

**Last Name** – family name as indicated in your identification documents.

**First Name** – please indicate your first name EXACTLY as it is in your official documents (passport or birth certificate). Shortened forms are not acceptable so instead of Vasea, Lena, Colea, Ghita, Natasica, etc. please use Vasile, Elena, Nicolai, Gheorghe, Natalia!

**Patronymic** – your father’s name. If you do not have a patronymic, type NONE (only in exceptional cases when father’s name is not indicated in the birth certificate).

**Gender** – select Male or Female.

**Date of birth** – the day, month and year that you were born. Please beware that only those born between 1 January 2003 and 15 July 2005 are eligible for the program in 2019. Also, in case of the candidates with physical disabilities, students born between 1 March 2002 – 15 July 2005, currently studying in the 8th, 9th, 10th, 11th or 12th grade, are eligible for the program.

**Email** – optional email address.

**City / Town / Village, Raion** – the city, town or village where you currently live, including raion.

**Home Address** – the actual address where you live. Do not translate the address. Write as it sounds in your native language. For example: str. Ștefan cel Mare, not Stephen the Great Street; Prospekt Mira, not Peace Avenue;

**School** – the number or name of your school, lyceum or college. Do not translate the name. Write as it sounds in your native language. For example: școala № 2 or Liceul Teoretic “A. Puskin”.

**School Location** – the city, town or village where the school is located, including raion.

**Class** – select the class in which you currently study. Only students of the **9th, 10th and 11th grade (8th, 9th, 10th, 11th and 12th - for candidates with physical disabilities)** are eligible for FLEX testing in the fall **2019**. According to the Ministry of Education decision, finalists that completed **11th grade in 2020-2021** will repeat **12th grade** after returning from the FLEX program.

**Home telephone** – You must include the city code.

**Mobile telephone number** – this is a required field – if you don’t have a mobile phone, please indicate a mobile phone number that belongs to one of your relatives or friends.

**Whose mobile phone is this?** – please specify who the mobile phone belongs to.

**How did you hear about FLEX?** – select one or more responses to the question.

**Select 2019 FLEX Testing Location** – select the most appropriate option for the Round One FLEX Testing for you. Please beware that you can participate in the competition only once per year at a single testing center. Please check our website [www.americancouncils.md](http://www.americancouncils.md) after (dates will be announced in August 2019), to confirm the testing location and time in case there might be changes. Please type the code below.

Click the **Submit Query** button to finish your registration for the **2020 -2021 FLEX** competition.

We encourage you to carefully read the next message and mark on your calendar the date and location of your testing.

Please check our website [www.americancouncils.md](http://www.americancouncils.md) after (dates will be announced in August 2019), to confirm the testing location and time in case there might be changes.

**Thank you and good luck!**



## CUM SĂ ÎNDEPLINIȚI FORMULARUL DE ÎNREGISTRARE

Înainte de a îndeplini formularul, citiți cu atenție această instrucție. Dacă veți comite greșeli la îndeplinirea informației solicitate, nu veți avea posibilitatea de a le corecta. Folosiți datele din pașaport, buletin sau adeverință de naștere pentru completarea formularului.

După completarea formularului, Dvs veți citi detaliile referitor la locul și timpul de testare în cadrul Programului FLEX, runda I. Notați această informație în calendarul Dvs personal. Elevii pot să participe la concurs numai o dată pe an la un singur centru de testare – retestarea în alte centre este interzisă. Verificați pagina noastră web [www.americancouncils.md](http://www.americancouncils.md) pentru confirmarea locului și datei de testare după data de (datele vor fi anunțate în August 2019), în caz dacă apar schimbări.

Vă așteptăm la centrul de testare și vă dorim succes!

**Last Name** – numele de familie.

**First Name** – prenumele. Copiați prenumele EXACT cum este indicat în documentul oficial de identitate. Formele prescurtate (Vasia, Lena, Colea, Ghiță, Natașica, etc) nu sunt admisibile!

**Patronymic** – patronimicul (numele după tată). Dacă nu aveți patronimic, atunci introduceți NONE (numai în cazul excepțional dacă rubrica “TATA” nu este completată în adeverința de naștere).

**Gender** – genul. Selectați Male – masculin sau Female – feminin.

**Date of birth** – ziua, luna și anul Dvs. de naștere. Vă atenționăm că numai cei născuți între **1 ianuarie 2003** și **15 iulie 2005** și sunt elevi în una dintre clasele a **9-a**, a **10-a**, sau a **11-a** sunt eligibili pentru concursul din toamna **2019**.

În cazul candidaților cu handicap fizic, ei sunt eligibili și sunt încurajați să participe dacă sunt născuți în perioada **1 Martie 2002– 15 Iulie 2005**, fiind elevi în clasele a **8-a**, a **9-a**, a **10-a**, a **11-a** sau a **12-a**.

**Email** – adresa cutiei poștale electronice, dacă o aveți.

**City / Town / Village, Raion** – orașul sau satul în care locuiți în prezent, inclusiv raionul.

**Home Address** – adresa de la domiciliu. Nu traduceți adresa Dvs. în limba engleză, scrieți-o cu litere latine, așa cum sună în limba maternă (de exemplu, str. Ștefan cel Mare, și nu Stephen the Great Street; Prospekt Mira, și nu Peace Avenue; ul. Gorkogo, și nu Gorky Street).

**School** – numărul sau denumirea instituției de învățământ secundar (școlii / liceului / colegiului, etc). **NU TRADUCEȚI DENUMIREA ÎN ENGLEZĂ.** Scrieți cu litere latine dar fără diacritice așa cum sună ele în limba de stat. De exemplu: școala № 2 sau Liceul Teoretic “A. Puskin”.

**School Location** – orașul sau satul, raionul, în care se află școala Dvs.

**Class** – selectați clasa în care învățați acum. Pentru a participa la concursul FLEX în toamna anului **2019** trebuie să fiți elev în clasa a **9-a**, a **10-a** sau a **11-a** (**8-a**, **9-a**, a **10-a**, **11-a** sau a **12-a** în cazul candidaților cu dezabilități fizice). Conform deciziei Ministerului de Educație și Tineret al RM, participanții care urmează să fie în anul academic **2020-2021** în clasele absolvente urmează să repete anul de studii la reîntoarcerea în Moldova.

**Home Telephone** – telefonul fix de la domiciliu. Obligatoriu indicați și codul orașului/satului.

**Mobile Telephone number** – telefonul mobil la care puteți fi contactat. Acest punct este obligatoriu. Puteți să indicați numărul de telefon care aparține unei rude sau unui prieten.

**Whose mobile phone is this?** – indicați cui aparține telefonul mobil indicat mai sus (mie, mamei/tatălui, fratelui, prietenului, colegului de clasă, rudei, vecinului).

**How did you hear about FLEX?** – răspundeți la întrebarea bifând pătrățelele. Cum ați aflat despre programul FLEX? (de la un prieten, din Internet, printr-o scrisoare, în revistă, pe poster, prin radio, de la o rudă, de la profesor, la TV)

**Select 2019 FLEX Testing Location** – selectați locul și data de testare pentru Programul FLEX, Runda I. Elevii pot să participe la concurs numai o dată pe an la un singur centru de testare – retestarea în alte centre este interzisă. Verificați website-ul nostru [www.americancouncils.md](http://www.americancouncils.md) pentru confirmarea locului și datei de testare după data (datele vor fi anunțate în August 2019), în caz dacă apar schimbări.

**Please type the code below** – introduceți codul vizibil.

Apăsați butonul Submit Query pentru a finaliza înregistrarea pentru participarea la concursul FLEX 2020 - 2021

Citiți cu atenție mesajul ulterior și notați locul și data de testare pentru Dvs.

Verificați website-ul nostru [www.americancouncils.md](http://www.americancouncils.md) pentru confirmarea locului și datei de testare după data (datele vor fi anunțate în August 2019), în caz dacă apar schimbări.

**Vă mulțumim și vă urăm succes în continuare!**



## КАК ЗАПОЛНЯТЬ РЕГИСТРАЦИОННЫЙ ФОРМУЛЯР

Прежде чем заполнять формуляр, внимательно прочтите эту инструкцию. Если вы сделаете ошибки в заполнении формуляра, вы не сможете их исправить, поэтому будьте предельно внимательны. Используйте официальную информацию, как указано в вашем паспорте, удостоверении личности или свидетельстве о рождении.

После регистрации Вы можете прочесть, когда и где будет организовано тестирование в рамках первого тура Программы FLEX. Отметьте эту дату и место в своем календаре. Участвовать в конкурсе можно лишь раз в году – запрещается проходить тестирование в других тест-центрах.

В августе 2019 года зайдите на наш сайт [www.americancouncils.md](http://www.americancouncils.md), чтобы проверить были ли какие-либо изменения. Ждем Вас в указанном тест-центре и желаем успеха!

**Last Name** фамилия.

**First Name** – имя. Пожалуйста укажите полное имя ТОЧНО как указано в вашем паспорте или свидетельстве о рождении. Использование уменьшительных форм запрещено (вместо Вася, Лена, Коля, Валя, Наташа введите Василий, Елена, Николай, Валентина или Наталья)!

**Patronymic** – отчество. Если у вас нет отчества (исключительно в случае, если графа «отец» не заполнена в свидетельстве о рождении), напишите NONE.

**Gender**– пол. Выберите Male– мужской или Female женский.

**Birthdate** – день, месяц и год вашего рождения.

Для участия в первом этапе конкурса в 2019 году приглашаются только те, кто родился в период с 1 января 2003 года по 15 июля 2005 года. Кандидаты с физическими недостатками, родившиеся в период с 1 Марта 2002 по 15 Июля 2005 года, обучающиеся в 8, 9, 10, 11 или 12 классах, также приглашаются для участия в конкурсе.

**Email** – укажите адрес вашего электронного почтового ящика, если таковой имеется.

**City / Town / Village, Raion** – населенный пункт и район, в котором вы живете в настоящее время.

**Address** – адрес вашего фактического места жительства. Не переводите свой адрес на английский язык, напишите его латинскими буквами так, как он звучит на государственном / родном языке (например, str. Stefan cel Mare, а не Stephen The Great Street; ul. Gorkogo, а не Gorky Street).

**School** – информация об учебном заведении (номер или название школы, лицея, колледжа), в котором вы учитесь. НЕ ПЕРЕВОДИТЕ НАЗВАНИЯ НА АНГЛИЙСКИЙ ЯЗЫК. Пишите латинскими буквами так, как они звучат на родном языке. Например: skola 2 (школа № 2); Litsey “V. Alecsandri” (лицей «В. Александри»).

**School Location**– населенный пункт и район, в котором находится школа.

**Class** – выберите номер класса, в котором вы в настоящее время учитесь. Для участия в конкурсе в 2019 году приглашаются только ученики 9-ых, 10-ых и 11-ых классов. По решению Министерства Просвещения РМ, учащиеся программы, которые в 2020-2021 году учатся в 11 классе, повторят учебный год по возвращению из Америки в 2021 году.

Кандидаты с физическими недостатками, родившиеся в период с 1 Марта 2002 по 15 Июля 2005 года, обучающиеся в 8, 9, 10, 11 или 12 классах, также приглашаются для участия в конкурсе.

**Home telephone** – домашний телефон. Обязательно укажите код города.

**Mobile telephone number** – дополнительный номер телефона, по которому с вами можно связаться. Вы должны обязательно заполнить эту графу. Это может быть номер телефона родственника или друга.

**Whose mobile phone is this?** – укажите кому принадлежит указанный мобильный телефона (мне, родителям, брату, другу, однокласснику, родственнику, соседу).

**How did you hear about FLEX?** – ответьте на вопрос «Как вы узнали о Программе FLEX?», отметив один и более варианты (от друга, из интернета, из письма, из объявления в газете, из афиши, по радио, от родственника, по ТВ).

**Select 2017 FLEX Testing Location** – выберите место и дату первого тура Программы FLEX. Участвовать в конкурсе можно лишь раз в году – запрещается проходить тестирование в других тест-центрах. В августе 2019 года зайдите на наш сайт [www.americancouncils.md](http://www.americancouncils.md), чтобы проверить были ли какие-либо изменения.

**Please type the code below** – введите код как на картинке.

Кликните **Submit Query**, чтобы завершить регистрацию на участие в Программе FLEX 2020- 2021.

Внимательно прочитайте последующее сообщение и отметьте дату и место тестирования в рамках первого тура Программы FLEX в своем календаре.

В августе 2019 года зайдите на наш сайт [www.americancouncils.md](http://www.americancouncils.md), чтобы проверить были ли какие-либо изменения.

**Благодарим за участие и желаем успеха!**